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Sapulce izziņota 2023.gada 12.Jūlijā 
Sabiedrības biedru skaits – 9 
Sapulcē klātesošo biedru skaits – 6 
Sapulce ir lemttiesīga, jo tajā pārstāvēti 6 biedri. 
 
Sapulces vadītājs – S.Durdins 
Sapulces sekretāre – I.Jansone-Nagle 
 

Sapulces darba kārtība: 
 

1. 2023.gada aktivitāšu plānojums  
2. Aktivitāšu izdevumu apspriešana 
3. LSFP finanšu sadalījums, tāmes apspriešana. 

 
1. Ziņo I.Jansone. 

 
•    Apstiprināta LSFP finansējums, gadam. Tas ir 5380 eiro.  
•    Aktivitātes kuras varētu būt veicamas: 

 
1) Eiropas čempionāts vīriešiem  
2) 2022.gada labāko sportistu apbalvošana; 
3) Meistarklases bērniem 
4) Ripo Rīga! bērniem 
5) Zīmējumu konkurss bērniem 
6) Latvijas čempionāts vīriešiem 
7) Latvijas čempionāts sievietēm 
8) Meistarkauss labākajām, elites komandām 
9) Grāmatvedības, telekomunikāciju apmaksa 
 

Diskusija.  
Lēmumi. 
 

Ja summa, ir 5380, tad ne mazāk kā 30%, t.i. 1614 eiro ir jāparedz bērnu sporta 
aktivitātēm. Nākamais ir grāmatvedība, telekomunikācijas, tāpat neieciešams 
minimums. Maksimālā summa šim ir 1076 eiro. Attiecīgi, pārējam atliek tikai 2690 
visām aktivitātēm.  
 

1) Eiropas čempionāts Charleroi (Beļģijā), ieskaitot ceļa izdevumus no komandas 
izmaksā ap  15000 eiro (ceļš, dalība, ēdināšana). LIHF nevar paredzēt nekādu naudu 
šim pasākumam, bet spēlētāji paši nav gatavi šādām izmaksām. Brauciens nevar tikt 
atbalstīts. 

2) jāapbalvo 2022.gada sportisti, komandas, labākie, un tt- tas nav atceļams, tam jāparedz 
izdevumi, bet no LSFP līdzfinansējuma, tāpat no tā līdzfinansējuma- grāmatvedība vai 
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tml. izdevumi, gada biedru maksas, varbūt var veidot vienu apbalvošanu, nevis 
sezonas sākumā, bet pēc kādām esošajām spēlēm, tādā veidā ieekonomēsim 
izdevumus.   

3) Meistarklasēm jāparedz iespēja, jārunā ar Volvo sporta centru, I halli, 84 vsk, Jelgavu, 
Olaini,u.c., par to, vai apkārtnē ir pieejami sporta entuziasti, kas varētu strādāt ar 
bērniem, tad jāsaprot cik bieži, cik ilgi, un kādā apjomā varam šādas meistarklases 
noorganizēt.  

4) Vienas dienas sacensības Mežaparkā-  laba ideja, jo tādam pasākumam nevarētu būt -
lielas izmaksas, tiesnesis, fotogrāfs, feldšeris +/- 

5) Zīmējumu konkurss – arī nav lielas izmaksas, der doma, bet jāizdomā tēma, to sezonas 
beigās, ar noslēgumu nākamajā gadā. 

6) Vīriešu čempionāta pirmā daļa notiks Jūnijā/Jūlijā Olainē, tur cilvēki būs aizņemti, bet 
otro daļu var uzsākt Septembrī ar Meistarkausu. 

7) Sieviešu čempionātu rīkot divos apļos, ja nebūs iespējams piesaistīt citu finansējumu 
8) Meistarkauss- vienas dienas turnīrs, par kausu. Nosaukums, ja nu būs kāds sponsors, 

pašvaldība. 
9) Grāmatvedībai atvēlēt 550 eiro, telekomunikācijām- internetam, telefonam par gadu- 

350 eiro 
 
 

•  Uzticēt valdei precizēt summas, iesniegt tāmi. Saskaņot aktivitātes rīkošanas laikus, vietas, 
izrunājot to ar dalībniekiem u.c. Valde sasauc sapulci atkarībā no vajadzības un pēc tās- 
informē biedrus par korekcijām attiecībā uz šodienu nolemtajā.  
 

 
Sapulces sekretāre (paraksts)  I.Jansone 
Sapulces vadītājs (paraksts) S.Durdins 
IZRAKSTS PAREIZS 
Biedrība LATVIJAS INLINE HOKEJA FEDERĀCIJA 
 
Rīgā, 2023.gada 20. Jūlijā z.v. 


